
^^. 000^. ^0. Qo^\

Radny Jacek Chudy: Ja chciałem tylko przypomnieć o tym, że w Bielawach
przy szkole brakuje kawałka chodnika. Padają teraz deszcze i te dzieciaki chodzą
po tych kałużach. A za sprawa Pana Przewodniczącego chciałem zwrócić się do
Zarządu z interpelacją, właściwie z zapytaniem, interpelacja - zapytanie: jakie
działania zostały podjęte w sprawie ustawienia znaku aktywnego stopu przy
drodze 2734E?
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